



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

## دورة استخدام منصة التعلم الرقمية Training Workshop on LMS platform

الرقم: ت.أ/168-2023  
التاريخ: 2023/08/14

حضرة اولياء الامور المحترمين  
تحية وبعد،،

نحيطكم علماً بأنه سيتم عقد دورة تدريبية حول كيفية استخدام منصة التعلم الرقمية LMS والتطبيق الخاص بها "NOS School"، وذلك يوم السبت 2023/08/19 الساعة 10:00 صباحاً في القاعة الكبرى في المبنى الثقافي الرياضي التابع لجمعية الثقافة والتعليم الارثوذكسية، الدخول من بوابه (8).  
الهدف من التدريب تمكينكم من الدخول للمنصة للتواصل مع حضرتكم بكل ما يخص طفلكم من تعاميم/ نشرات اخبارية/ أوراق عمل/ واجبات منزلية/ العاب تعليمية/ التقويم المدرسي.

شاكرين تعاونكم

Dear Wahbeh Tamari KG Parents

We would like to inform you that we will hold a training workshop on Saturday August 19<sup>th</sup> 2023, regarding the use of the Learning Management System (LMS) platform and the NOS School Application.

The purpose of the workshop is to facilitate communication with you regarding your children through circulars/ newsletters/ homework/ worksheets/ resources/ educational games/ calendar.

The workshop will be held at the Cultural Sport Building of the OES at the NOS, at 10:00 am. Entrance from gate (8).

Thank you for your cooperation

مديرة الروضة  
زهية شداد/ابو خضر